
År 2014 mandag den 27. januar kl. 18.00 afholdtes bestyrelsesmøde i "Ejerlejlighedsforeningen 
matr.nr. 11 h Vridsløselille by, Herstedvester" hos Bo Theilgaard i nr. 3.

Mødt var: 

- Chris Rørbæk
- Inge Thorup
- Bo Theilgaard
- Lars Bengaard
- Niels Enggård
- Ib Nielsen 
- administrator Jesper Bach

Der var afbud fra Ruth Jensen.

Dagsordenen var som følger:

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 11.11.2013.
2. Årsrapport 2013 og budget 2014.
3. Indkaldelse til generalforsamling.
4. Vedligeholdelsesarbejder.
5. Anode udskiftning. 
6. Beslutningsforslag til generalforsamling.
7. Opfølgning på påkravsskrivelser overfor medlemmerne.
8. Eventuelt

*******************

Ad1:  Var godkendt tidligere, og lagt ud på foreningens hjemmeside.

Ad2: Årsrapporten for 2013 blev gennemgået, og godkendt til fremlæggelse på 
generalforsamlingen.
Budgetudkast blev gennemgået og godkendt, med uændret kontingentopkrævning.

Ad3: Udkast til indkaldelsen blev gennemgået.
Der var indkommet forslag til behandling fra Linda Thomassen m.fl. omkring 
maling af udvendigt træværk, som forslagsstiller ønskede skulle overgå til 
professionelt maler og betalt af foreningen, og ikke som nu, hvor medlemmerne 
selv forstod for malerarbejdet. Forslaget ville blive indskrevet og vedlagt 
indkaldelse. 
Der var forventning om, at der ville komme flere forslag fra medlemmerne, og når 
disse forelå, ville administrator fremsende endelig udgave af indkaldelse til 
bestyrelsen for endelig godkendelse.
Bestyrelsen ville forsøge at få Peter Lund til at være dirigent på 
generalforsamlingen.

Ad 4:  Der ville ikke i 2014 være de store vedligeholdelsesarbejder.



Ad 5: Albertslund VVS var bestilt til udskiftning af anoder, men arbejdet var endnu ikke 
udført. Formanden ville rykke for en tidsplan

Ad 6: Se under punkt 3. 

Ad 7: Der var fortsat nogle medlemmer som ikke havde efterkommet bestyrelsen pålæg 
om fjernes af parabol, hækklipning m.v. Bestyrelsen ville nu iværksætte arbejderne 
effektueret for det enkelt medlems regning.

Ad 8: Intet.

Bestyrelsesmødet sluttet kl. 21.00.


